
Visie Gemeentebelang Boerenpartij Heerde op Voorjaarsnota 2020 en 
Perspectiefnota 2021-2024

Bedankt voor aanlevering van stukken en alle werkzaamheden in moeilijke corona tijd. Veel 
waardering hiervoor!
Veel verdriet is in de afgelopen maanden over onze gemeente gekomen. Het corona-virus heeft veel 
slachtoffers gemaakt. GBP Heerde betreurt het enorme verdriet en de vele sterfgevallen. We zijn als 
gemeente inderdaad In het hart geraakt. 
Dezelfde crisis heeft ook een andere wijze van besturen opgeleverd in de afgelopen tijd. Wij zien het 
op afstand besluiten als een tijdelijke oplossing want het doet de besluitvorming geen goed.  
Wij willen ons graag aan de afgesproken spreektijd houden en daarom bestaan onze beschouwingen 
dit keer voornamelijk uit vragen.

Er is de afgelopen tijd veel gesproken over mogelijke bestuurlijke samenwerking met andere 
gemeenten in de toekomst. Wij zijn erg benieuwd welke rol het college voor ons als gemeente 
weggelegd ziet? Welke stappen gaan wij zetten als raad? Wat zijn onze ambities en hoe willen we 
samenwerken met andere gemeenten? 

Hoe gaan we om met duurzaamheid? Er is al veel goed voorwerk gedaan in de werkgroep 
Omgevingsvisie, maar mede door de corona-crisis is dit thema op een laag pitje komen te staan. 
Logisch, maar ziet het college kans om deze handschoen snel weer op te pakken?

Verder zijn er nog enkele andere zaken die allemaal in afwikkeling zijn/moeten gaan komen: Tarieven 
voor begraven in onze gemeente, bouwen op de gemeentewerf, een gemeentelijk verkeers- en 
vervoersplan. Wij hopen dat deze zaken in de komende tijd afgehandeld kunnen worden.

Enkele andere vragen met betrekking tot de toekomst van onze gemeente: 
Komt er een hotel in Heerde? 
Gaan de winkels in de toekomst op zondag open in onze gemeente? 
Hoe staat het met het autoluw maken van het centrum van Heerde?
Hoe gaan we om met het accommodatiebeleid en hoe kunnen we dit afronden? 
Wat is de toekomst van de Horsthoekschool?
Hoe gaan we verder met het Apeldoorns kanaal? Wanneer worden bruggen verhoogd en kunnen 
kleine bootjes varen in Wapenveld? 
Hoe gaan we verder met H2O? Welke kansen zijn er voor van der Valk op het terrein van H2O? 
Hoe is de stand van zaken in de bestrijding van de wilde zwijnen in onze centra? Is er al een oplossing 
om de wilde zwijnen tegen te houden?
Hoe ver zijn we met het Hof van Cramer in de kern van Wapenveld? Wanneer zijn de plannen klaar? 
En is er dan ook ruimte voor het loket van 0 tot 100?

Dan nog enkele punten waar we graag onze mening over geven met ideeën om eventuele 
knelpunten op te lossen:
Het kerkhof in Wapenveld moet meer plekken krijgen in de toekomst. Wij zien nog mogelijkheden 
voor uitbreiding op de bestaande locatie.



Er zijn veel problemen op het gebied van parkeren en doorstroming van verkeer in onze gemeente. 
In de kernen staan rijen auto’s aan de kant van de weg geparkeerd. Met enorm gevaarlijke situaties 
als hard scheurende automobilisten (om een tegenligger voor te zijn) en achteruit rijdende 
vrachtwagens tot gevolg. Ons plan is het doen van een proef (met proefzones) met 
eenrichtingswegen in de kernen Wapenveld en Heerde ter verbetering van doorstroming, waar dit 
probleem voornamelijk speelt. 

Er worden meer opbrengsten verwacht uit de lokale heffingen in 2021. 
De algemene uitkeringen gaan ook stijgen in 2021, 2022 en 2023. We kunnen rekenen op 480.000 
euro voor volgend jaar.
De provincie heeft te kennen gegeven dat er in 2021 tekorten mogen zijn, maar we moeten er wel 
dekking voor zoeken. 
Door deze te verwachten meevallers zijn er misschien mogelijkheden om de tarieven voor begraven 
aan te passen voor 2021 (voorstellen komen nog vanuit de raad), maar ook het groenonderhoud in 
onze gemeente kan hiervan profiteren en wij vinden dat dit in de volgende begroting terug te zien 
moet zijn.  

Wij weten het: Precariobelasting is bedoeld om terug te geven aan de bevolking, maar we kunnen 
deze ook gebruiken om de afkoopsom voor een graf voor een deel hiermee te dekken. Wij vinden dat 
we deze oplossing als raad wel serieus moeten nemen. De gemeente Elburg heeft hier het voorbeeld 
voor gegeven. 

Tot zover onze algemene beschouwingen.
Wij wensen het college en de ambtenaren wijsheid, gezondheid en Gods zegen voor de toekomst!

Namens de fractie van Gemeentebelang Boerenpartij Heerde,

Wim de Weerdt 


